
Protokoll vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

Tid: tisdag 19 januari kl 18:00, via Teams  

Närvarande: Björn Westling, Bengt Larsson, Bo Roos, Gullvi Högberg, Hans Bogeskär, Karin 

Arvidsson, Leif Axelsson, Ann Ohlsson, Thomas Johansson. 

Inbjuden: Björn Sörling 

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet.  

2. Val av justerare. Vi väljer Bengt att justera protokollet.  

3. Föregående protokoll. Vi godkänner föregående protokoll 

4. Rapport kring Covid 19-epidemins påverkan på de olika klubbarna 

Korta rapporter kring respektive klubb, under våren planeras ingen verksamhet just nu. 

- Leif Axelsson rapporterar om Carlsborg och Hjo. 

- Hans Bogeskär rapporterar om Alingsås 

- Gullvi Högberg rapporterar om Falköping och Lidköping. Lidköping sagt upp sin lokal, planerar    

för sommarbridge. 

- Thomas Johansson rapporterar om Herrljunga och Vårgårda 

- Bengt Larsson rapporterar om Ruter, Kvänum, Levene, Mariestad, Stenstorp och Tidaholm 

- Ann Ohlsson rapporterar om Skövde och Tibro 

- Bo Roos rapporterar om Skara. Inget spel under våren. 

- Björn Westling rapporterar om Borås, Hid, Svenljunga och Ulricehamn. Borås spelar BBO 

 5. Distriktets ekonomi  

Bengt Larsson rapporterar kring det ekonomiska läget. Inte mycket händer nu, hittills har 820 

medlemmar betalat mot planerade 800. Utan tävlingsverksamhet kommer vi få ett överskott.  

6. Information om online tävlingar 

Björn Sörling informerar om vilka möjligheter som finns att arrangera olika typer av tävlingar 

online. BBO används mest just nu, Realbridge, med ljud och bild, kommer starkt. Hur starta tävling 

finns instruktioner på bridgeförbundet, relativt enkelt. Att sedan rapportera via ruter kräver en del 

manuellt arbete. Vid lite större tävlingar bör man ha icke spelande TL. 

7. Diskussion kring DM Lag 

22 mars är sista dag för anmälan till SBF för antal lag, 11 april är sista speldag för DM-final. Efter 

diskussion, bokar vi 10-11 april för att spela live, som reservplan via online. Vi kör med 

direktanmälan utan förkval.  

8. Diskussion kring DM vilka avgörs som partävling (dam, veteran, mixed och par) 

30 maj är sista dag för anmälan och spel i samtliga discipliner. Vi följer planerade spelprogrammet.  

9. Division IV 

Ordförandens förslag: Tävlingen ställs in. Vi godkänner ordförandens förslag.  

10. Spelprogram våren 2021 

Tills vidare lägger vi ut DM-tävlingarna under april/maj. Direktanmälan och eventuell online 

beslutas om så nära in på som möjligt. Thomas/Bengt undersöker alternativ om vissa klubbar inte 

kan arrangera.  

11. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Ordförandens förslag: tisdag 23 februari kl. 18:00 via teams 

13. Avsluta mötet.  

Thomas tackar Björn Sörling för sitt bidrag och avslutar mötet.  

 

 

_____________________                              _______________________ 

 

          Bo Roos                                                       Bengt Larsson 


